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درخشان:  
 پرسپولیس می تواند 
 به نیمه نهایی حذفی 

برسد! 

ناراحتی فرنگی کار ایران پس از  
کسب مدال برنز آسیا

ایسنا: نماینده وزن ۸۲ کیلوگرم ایران از 
نمایش خود در رقابت های آسیایی و کسب مدال 
برنز آسیا ابراز نارضایتی کرد. علیرضا مهمدی پس 
از کسب مدال برنز کشتی فرنگی قهرمانی آسیا، 
اظهار کرد: خدا را شکر توانستم با شکست حریف 
هندی به مدال برنز آسیا برسم اما تلاش های 
خودم را با نرسیدن به مدال طلا ضایع کردم. 
فرنگی کار ایذه ای وزن ۸۲ کیلوگرم ایران، افزود: 
امیدوارم کشتی گیر قرقیزستان را بتوانم در 
میادین بعدی شکست بدهم. وی با اشاره به 
دیدار رده بندی مقابل حریف هندی، گفت: این 
کشتی گیر را در مسابقات جوانان جهان شکست 
داده بودم و می دانستم او چگونه کشتی می گیرد.

خارجازمستطیلسبز

 آینده آنچلوتی 
برای فصل بعد مشخص شد

سرمربی ایتالیایی رئال مادرید عنوان کرد 
قصد دارد فصل بعد هم هدایت کهکشانی ها را بر 
عهده داشته باشد. به گزارش اسپورت ۲۴، کارلو 
آنچلوتی گفت قصد دارد تا پایان قراردادش در 
رئال مادرید بماند. قرارداد این مربی ایتالیایی 
و باشگاه مادریدی تا ژوئن ۲۰۲۴ اعتبار دارد. 
کارلو آنچلوتی که زمزمه های حضورش در 
تیم ملی برزیل شنیده می شود، گفت: تا سال 
۲۰۲۴ با رئال مادرید قرارداد و قصد دارم آن را 
حفظ کنم. امسال تمام تلاشم را در اروپا خواهم 
کرد. امیدوارم در فینال لیگ قهرمانان اروپا 
مقابل میلان در استانبول بازی کنم. قطعا هر 
هشت تیم باقیمانده آرزوی رسیدن به فینال 
در استانبول را دارند. بازیکنان فشار را احساس 

خواهند کرد و انگیزه زیادی خواهند داشت.

خبـــــر

پیشکسوتاناستقلالعلیهفتحا...زادهوقربانزاده

سالپنجم
شماره1526

آرمان ملی: پیشکسوتان باشگاه استقلال با 
توجه به حاشیه ها و مشکلات رخ داده برای این 
باشگاه طی روزهای گذشته علیه فتح ا... زاده و 

قربان زاده صحبت کردند. 
  نوری

پیشکسوت تیم فوتبال استقلال با انتقاد 
از رئیس سازمان خصوصی سازی گفت که او 
دنبال حاشیه سازی برای استقلال است. محمد 
نوری در گفت وگو با تسنیم، درباره برتری یک 
بر صفر استقلال مقابل آلومینیوم اراک در هفته 
بیست وپنجم لیگ برتر فوتبال، اظهار داشت: 
بازی با آلومینیوم یکی از سخت ترین دیدارهای 
استقلال بود، حتی سخت تر از دربی. آلومینیوم 
به سختی می بازد و هفته  های زیادی بود که 
شکست را تجربه نکرده بود. بازیکنان استقلال با 
پرس کردن اجازه خودنمایی را به حریف ندادند. 
با احترامی که برای تیم های دیگر قائل هستم 
استقلال لیاقت بیشتری برای رسیدن به جام 
و دَبلِ قهرمانی دارد. در مستطیل سبز، تیمی 
حریف استقلال نمی شود ولی بیرون از زمین 
یکسری  شیطنت می کنند. وی با اشاره به پرتاب 
اشیا به سمت ریکاردو ساپینتو در ورزشگاه 
تصریح کرد: اینها  شأن و شخصیت فرهنگ 
افرادی را نشان می دهد که این کارها را می کنند. 
ساپینتو هر کاری انجام می داد، کمیته انضباطی 
خیلی زود او را محروم می کرد. واقعاً جای تأسف 
دارد. باید فردی که این کار را کرده، پیدا کنند 
و قانونی با او برخورد شود. پیشکسوت استقلال 
در مورد انتقادهای بازیکنان از علی فتح ا... زاده 
گفت: بازیکنان با وجود همه مشکلاتی که 
وجود دارد واقعا با جان و دل و با تعصب بازی 
می کنند که جای تشکر دارد. حق شان است بابت 
زحمتی که می کشند پول شان را بگیرند اما بدانند 
شیطنت های زیادی برای استقلال می شود. 
پرسپولیس این همه مشکلات از جمله مشکل 
مالی دارد، چرا این شیطنت ها برای استقلال انجام 
می شود؟ این رفتارها برای سرپوش گذاشتن روی 
مشکلات مدیران قبلی است. چرا کسی نمی گوید 
پول های دوران مدیران قبلی چه شد؟ چرا کسی 
سراغ مدیرانی نمی رود که باعث فراری دادن 
استراماچونی شدند؟ همه چیز برای قهرمانی 
استقلال مهیا است و بازیکنان اجازه دهند پنج 
بازی به پایان برسد و سپس درباره مشکلات 

صحبت کنند. نوری ادامه داد: قربان زاده، رئیس 
سازمان خصوصی سازی مأمور حاشیه سازی 
برای استقلال است، او چرا درباره پرسپولیس 
صحبت نمی کند؟ چرا زمانی که مصطفی آجورلو 
مدیرعامل استقلال بود درباره برداشت پول سهام 
حرفی نزد؟ نمی گویم اشتباه در دوران مدیران 
فعلی وجود ندارد ولی نه اینکه به یکباره در مسیر 
قهرمانی حاشیه ایجاد کنند. دشمنان استقلال 
کمین کرده اند تا این تیم قهرمان نشود. به همین 
دلیل از بازیکنان می خواهم با وجود اینکه حق 

دارند، کمی تحمل کنند. 
  رشیدی

پیشکسوت تیم فوتبال استقلال گفت: برخی 
از اعضای هیات مدیره استقلال از دوستان ما 
هستند، ولی به چه علت در این شرایط مانده اند. 
منصور رشیدی در گفت وگو با تسنیم، درباره 
اظهار  باشگاه استقلال  مشکلات مدیریتی 
داشت: مشکلات مدیریتی در همه جا وجود 
دارد. متأسفانه دل مان خوش بود فتح ا... زاده آمده 
است و او می تواند کارها را انجام دهد، ولی کلًا 
ناامید شدیم. برخی افراد هیات مدیره از دوستان 
ما هستند، ولی چه کاری از دست شان برمی آید؟ 
اصلًا چرا مانده اند؟ چرا کاری کردند که بی جهت 
متهم شوند؟! پرویز مظلومی در برنامه تلویزیونی 
اعلام کرد هیچ اطلاعی از کارهای حقوقی و 

قراردادها نداشته است. وقتی اطلاعی نداشتید 
چرا ماندید؟ بدبختی ما همین است که افراد 
بی اطلاع هستند. وی در ادامه افزود: به هر طریقی 
ماندن چه دلیلی دارد که دوستان ما می خواهند 
در استقلال بمانند؟ زبانم قاصر است و نمی دانم 
چه چیزی بگویم. وقتی اعضای هیات مدیره 
نمی توانند کاری کنند به چه علت روی صندلی 
مدیریت می نشینند؟ اگر فوتبالیستی که خیلی 
سن و سال بالایی ندارد و بازنشسته شده و اتفاقا 
تحصیلات هم دارد و می تواند قدمی برای بهبود 
شرایط بردارد، اشکالی ندارد در هیات مدیره 
حضور داشته باشد، مثل عباس کردنوری که یک 
زمان مسئول بانک بود و از حساب و کتاب سر 
درمی آورد. پیشکسوت باشگاه استقلال با انتقاد از 
وضعیت فعلی این باشگاه خاطرنشان کرد: پس از 
حذف استقلال از آسیا حالا صحبت از بسته شدن 
پنجره نقل وانتقالات است. ریکاردو ساپینتو این 
همه با استقلال خوب کار کرده و او تیمش را به 
صدر جدول رسانده است، چرا باید کاری کنند که 

همه چیز تحت الشعاع قرار بگیرد؟ 
  جباری 

علی جباری در گفت وگو با فارس، در مورد 
مساله حذف استقلال از لیگ قهرمانان آسیا، 
اظهار داشت: مشکلات استقلال ناشی از انتخاب 
مدیرانی است که در این باشگاه منصوب کردند. 

زمان سلطانی فر به او گفتم رنگ شما فرق می کند 
اما این دو تیم برای یکجا هستند. شما باید به یک 
چشم نگاه کنید. گفت برادرم پرسپولیسی است، 
گفتم نه، شما پرسپولیسی هستی، برادر شما 
استقلالی است من می شناسم! در مراسمی که 
یکی دو ماه قبل داشتیم، به وزیر گفتم فردی را 
منصوب کن که استقلالی باشد و خوب کار کند. 
شما مدیرانی که آمدند را ببینید تا به آجورلو 
برسید. من در جلسات شان شرکت نمی کردم 
چون می دانستم حرف راست نمی زند. عملکرد 
او را در گذشته می دانم. در یک جلسه به معاونین 
او گفتم چرا در مورد پول هایی که گرفته جواب 
نمی دهد و چرا کار باشگاه را درست نمی کند. 
جباری گفت: همه پول داشتند و ندادند. همان ها 
که به این مدیران پول دادند، اجازه ندادند درست 
هزینه شود. استقلال را همین آقایان نابود کردند. 
این همه پول گرفت چرا بدهی باشگاه را نداد؟ 
بعد هم برای هواداران سخنرانی کرد، گفت به 
پیشکسوتان آپارتمان می دهم، برادرزاده اش را 
به کار گرفت و خیلی مسائل دیگر... بعد هم کار 
را به فتح ا... زاده دادند. او نباید می آمد و اشتباه 
کرد. انتقادات از فتح ا... زاده درست است اما چرا 
در مورد مدیران قبلی صحبت نمی شود؟ آنها کار 
را به جایی رساندند که الان این وضعیت باشد. 
کاپیتان سال های دور استقلال تصریح کرد: هر 
جرمی که به گردن فتح ا... زاده است، چندبرابرش 
گردن مدیران سابق است. فتح ا... زاده خطا 
کرده اما خطای بیشتر از مدیر قبلی بوده، او پول 
بیشتری در اختیار داشت اما هزینه های بیخود 
داشت. من شنیدم که به فتح ا... زاده گفتند 
3۰۰ میلیارد در حساب باشگاه است. مدیرمالی 
زمان آجورلو که فتح ا... زاده هم او را نگه داشت 
گفت چک کشیدند و همه پو ل ها را گرفتند. اگر 
قرار باشد کسی محاکمه شود همه مثل فتح ا... 
زاده باید پاسخگو باشند. فرقی نمی کند. همه 
مثل هم هستند. جباری گفت: همه مدیران 
به خصوص دو مدیرعامل آخری باید بیایند 
جوابگو باشند. چرا باید این وضعیت باشگاه باشد؟ 
مدیرعامل قبلی تا رسید قرارداد فرهاد مجیدی 
را 3 ساله کرد. چرا؟ به خاطر هوادار که هوایش 
را داشته باشند. به پیشکسوت ها گفت به شما 
خانه می دهم. چرا؟ چون صحبت نکنند و او کار 

خودش را بکند. 

 زهرا قنبری می گوید با توجه به شرایطی که 
تیم ملی در مرحله اول انتخابی المپیک داشت، 
برخی فکر می کردند نتیجه را با تعداد گل بالا 
به میانمار واگذار می کند و به دور دوم مسابقات 

نمی رسد.
  عملکرد 

 تیم ملی فوتبال زنان ایران در انتخابی 
المپیک ۲۰۲۴ پاریس دو دیدار برابر میانمار 
انجام داد که با پیروزی یک بر صفر در دیدار اول 
و تساوی یک بر یک در مسابقه دوم به مرحله 
دوم این رقابت ها راه پیدا کرد. زهرا قنبری، 
کاپیتان این تیم، در مورد عملکرد ایران در 
دور اول انتخابی المپیک پاریس به ایسنا گفت: 
این دو مسابقه از نظر فنی و شرایط آب وهوایی 
برای ما سخت بود چون دو اردو داشتیم و بعد 
از آن وارد مسابقه ای شدیم که حریف از نظر 
رنکینگ از ما بالاتر بود و تیم یکدستی داشت. 
سخت بود اما خدا را شکر بچه ها با غیرت شان 
باعث شدند از گروه بالا بیاییم. او افزود: هر چند 
شرایط مناسبی از نظر فنی و بدنی نداشتیم، 
بازیکنان در استراحت بودند و کلا دو اردو 

برای آماده سازی داشتیم اما تمام تلاش خود را 
کردیم، جنگیدیم و تمام وجودمان را گذاشتیم 
تا از گروه بالا بیاییم. فکر می کنم بچه ها کار 

ارزشمند و بزرگی را انجام دادند.
  مرحله دوم 

کاپیتان تیم ملی فوتبال در مورد مرحله 
دوم انتخابی المپیک که اکتبر ۲۰۲3 )هشتم 
مهر تا هشتم آبان ۱۴۰۲( برگزار می شود، 
گفت: مرحله دوم خیلی سخت تر از مرحله 
اول است چون با حضور تیم های بزرگ آسیا 
برگزار می شود. ما هم به جمع ۱۲ تیم برتر آسیا 
صعود کرده ایم. قطعا کار بسیار سختی داریم و 
باید جدی تر به مسابقات برویم. او در پاسخ به 
این سوال که فکر می کند تیمش در دور دوم 

هم شانسی برای صعود داشته باشد، بیان کرد: 
خیلی ها فکر نمی کردند از دور اول بالا برویم و 
تصور این بود که با تعداد گل بالا می بازیم. کسی 
باور نداشت اما بچه ها کاری کارستان کردند و 
اتفاق بزرگی را رقم زدیم. اگر در دور دوم هم 
تلاش کنیم، برنامه ریزی خوبی داشته باشیم 
و حمایت شویم، هیچ چیزی دور از دسترس 

نیست.
  اردوی میانمار

قنبری یکی از مشکلات تیم ملی در اردوی 
میانمار را آب و هوای این کشور دانست و گفت: 
هوا خیلی گرم بود و رطوبت داشت. برای ما کار 
خیلی سخت تر بود چون از تهران با شرایط 
آب وهوایی خنک راهی میانمار شده بودیم. او در 

ادامه به اردوی کوتاه مدت تیم ملی برای اعزام به 
میانمار اشاره و بیان کرد: از نظر آمادگی بدنی 
به سطح ایده آل نرسیده بودیم چون همه بعد 
از لیگ استراحت کرده بودند و با دو اردو اعزام 
شدیم. زمان نداشتیم خود را به شرایط ایده آل 
برسانیم و از نظر بدنی خیلی تحت فشار بودیم 
اما بچه ها جبران کردند تا کم وکاستی را پوشش 
بدهیم. با دل و جان از دروازه مان محافظت 

کردیم تا صعود کنیم.
  فشار 

قنبری به فشاری که به عنوان کاپیتان تیم 
ملی در دو مسابقه با میانمار متحمل شد اشاره 
کرد و گفت: مسئولیتم در چنین مسابقه و 
تورنمنت بزرگی خیلی زیاد بود. فشار زیادی 
روی من بود و همه توقع داشتند تیم را در زمین 
مدیریت کنم چون وقتی وارد زمین می شویم 
دیگر همه چیز از دسترس کادر و مربی خارج 
می شود. مسئولیت زیادی داشتم و تلاش کردم 
به عنوان کاپیتان تیم را مدیریت کنم تا از این 
فشار و شرایط سخت عبور کنیم و دل همه را 

شاد کنیم.

   تمدید
کنت که در این فصل ۱۲ کلین شیت برای فولاد 
خوزستان ثبت کرده است، اکنون با قراردادی دو 
ساله با این باشگاه توافق کرده و کار خود را تا لیگ 
بیست و هفتم در جمع اهوازی ها دنبال خواهد 

کرد. 

 حج
 تصاویر حمدا... که برای انجام مناسک حج عمره 
راهی کعبه مکرمه شد، در فضای مجازی عربستان 
دست به دست چرخید تا این بازیکن از بازی در شهر 
مکه نهایت استفاده را برده و در ماه رمضان، راهی خانه 

خدا شود. 

           قهرمانیبامربیایرانی
النجمة الزرقاء در لیگ زیر ۱۸ سال امارات، موسوم به 
دوفا، در حضور تیم های مطرح اماراتی همچون شباب 
الاهلی، النصر، به عنوان قهرمانی این رقابت ها دست 
یافت.. هدایت این تیم را نوید فریدی، مربی سابق 

پایه های استقلال، بر عهده دارد. 

ت
شــ

سنو
عک

کوتاه
هفته  در  حالی  در  فاینورد  فوتبال  تیم  تسنیم: 
بیست وهشتم اردویژه هلند موفق به شکست 5 بر یک 
والویک شد که علیرضا جهانبخش که قرار بود در ترکیب 
اصلی فاینورد راهی میدان شود، دقایقی پیش از شروع 
این دیدار خانگی حین گرم کردن مصدوم شد و جای خود 
را به پایکسائو داد. آرنه اسلات سرمربی فاینورد که نگران 
مصدومیت جهانبخش نیست، پس از این دیدار در مورد 
وضعیت بال راست خود گفت: علیرضا برای لحظه ای روی 
پای خود دردی احساس کرد اما در ادامه چنین حسی 
نداشت. او یک لحظه در مورد احتمال بازی  کردنش 
تردید داشت که این از نظر من کافی نبود. به این دلیل او 
را از ترکیب بیرون کشیدم، چون کادر پزشکی هم در مورد 
استفاده از علیرضا شک داشت. امیدوارم جهانبخش برای 
بازی پنجشنبه شب مقابل رُم آماده باشد. وی همچنین در 
خصوص بازی پنجشنبه شب تیمش با رُم در دور رفت از 
مرحله یک چهارم نهایی لیگ اروپا اظهار داشت: من حالا 
فقط روی بازی با رُم تمرکز خواهم کرد. ما فصل گذشته در 
فینال لیگ کنفرانس با نتیجه یک بر صفر به آنها باختیم. 
رُم هنوز همان مربی )مورینیو( را دارد و هنوز هم به همان 

شیوه بازی می کند.  

بیــنالمــلل
      پپ گواردیولا که پیش از قبول پیشنهاد سرمربیگری 
منچسترسیتی در سال ۲۰۱6، به مدت سه سال هدایت 
بایرن مونیخ را برعهده داشت، در آستانه تقابل این دو تیم 
در دور رفت از مرحله یک چهارم نهایی لیگ قهرمانان اروپا، 
با حضور در کنفرانس خبری پیش از این بازی گفت: حضور 
در اینجا و بازی مقابل تیم سطح بالایی همچون بایرن 
مونیخ باعث افتخار است. خوشحالم که اینجا هستم. سه 
شنبه باید خوب بازی و سعی کنیم با نتیجه خوبی برای 
بازی برگشت به مونیخ برویم. وی همچنین درباره واگذاری 
فینال لیگ قهرمانان اروپا به چلسیِ تحت هدایت توماس 
توخل در فصل ۲۱-۲۰۲۰ اظهار داشت: ما در آن بازی 
شکست خوردیم و یک ماه بعد آن را آنالیز کردیم و باید 
بگویم که مقابل چلسی خیلی هم بد نبودیم. بازی نزدیکی 
بود، اما ما آن بازی را فراموش کرده ایم و سعی می کنیم 
دوباره به فینال برسیم. پس از آن بازی به توخل هم تبریک 
گفتم. من در گذشته زندگی نمی کنم و شکست هم جزئی 
از فوتبال است. سرمربی منچسترسیتی همچنین درباره 
مقایسه توخل و ناگلسمان خاطر نشان کرد: هر دوی آنها 
مربیان خلاقی هستند. بازی مقابل ناگلسمان می توانست 
دشوار باشد و تقابل با توخل هم دشوار خواهد بود. بابت 
اخراج ناگلسمان شگفت زده شدم. نمی توانم نظر واقعی ام 

را بگویم.  

دیدگـــــاه
جنگ اعصاب در فوتبال ایران 

مسعوداقبالی
کارشناس فوتبال

در فوتبالی که سر و سامان، برنامه ریزی و تشکیلات 
ندارد، همیشه درگیری، جنجال و جنگ اعصاب وجود دارد. 
مربیان تمرکز لازم را ندارند، بازیکنان از باشگاه ها طلب 
دارند و دنبال مسائل مالی شان هستند. هیچ کجای دنیا 
فوتبال این طوری نیست. وقتی مدیری را که سواد کافی 
مدیریتی ندارد و حتی سواد دبیرستانی هم نداشته باشد در 
مقابل متخصص فوتبال قرار می دهند، پس اشتباه به این 
فوتبال آمده است.  مدیرعامل، میلیارد ها تومان در مدیریت 
خودش حیف و میل می کند و پس از برکناری و رفتن نیز 
به هیچ ارگان و نهادی جوابگو نیست، چون هیچ نظارتی 
بر باشگاه ها وجود ندارد. سهام استقلال و پرسپولیس را به 
مردم فروختند و از اول مشخص بود که عملا از نظر مالی 
هیچ کار مثبتی برای تیم ها صورت نخواهد گرفت. پول 
پرداخت مطالبات سال های گذشته مربیان و بازیکنان را 
که از فروش سهام گرفته بودند، کجا خرج شده است؟    چه 
کسی برای خرج کردن پول مردم باید جواب بدهد؟ در 
حال حاضر مصطفی آجورلو کجاست؟ مدیرانی که برای 
باشگاه ها انتخاب می شوند اصلا سواد لازم را برای مدیریت 
ندارند، چون با لابی مدیرعامل می شوند. حذف استقلال 
از لیگ قهرمانان آسیا اصلًا برای این مدیران مهم نیست. 
استقلال شرکت در مسابقات آسیایی را برای دومین بار 
پیاپی از دست داد، آیا برای وزیر ورزش مهم است که مجدداً 
این تیم از آسیا کنار گذاشته شده است؟ ما مدت هاست که 
از فوتبال روز دنیا عقب هستیم. بازیکنان با یک باشگاهی 
قرارداد می بندند و می خواهد برای یک مدت تعیین شده ای 
فوتبال بازی کند و روی پول این قرارداد حساب باز کرده 
است، ولی بعد از اتمام قراردادش باید کلی دوندگی کند تا 
مقداری از پولش را بگیرد. سرمربی یک تیم همیشه دنبال 
تنش و جنجال است و مردم هم از این موضوع که این مربی 
تعصب روی تیمش دارد خیلی خوشحال هستند و شادی 
هم می کنند.  اولین منبع درآمد یک باشگاه حق پخش 
تلویزیونی، تبلیغات دور زمین، بلیت فروشی، فروش البسه 
بازیکنان و ... است، اما هنوز تماشاچیان به استادیوم ها 
نمی آیند، پس باشگاه باید از کجا درآمدزایی کند؟ تیم 
فوتبال جوانان حذف شد آیا کسی آمد از کادر فنی این 
تیم بپرسد چرا به جام جهانی صعود نکردید؟ آیا اعضای 
کادر فنی این تیم، لیاقت و شایستگی این را داشتند که 
سکان هدایت فنی را برعهده بگیرند؟ هم اکنون تیم ملی 
امید کجاست؟ سرمربی کیست؟ بازیکنانش چه نفراتی 
هستند؟ 5۰ سال به بازی های المپیک نرفتیم و این بار هم 
نمی رویم، آیا این فاجعه برای ورزش ایران برای مسئولان 
ورزش مهم است؟  امیر قلعه نویی سرمربی تیم ملی ایران 
شد، اما چه کاری می تواند در جام ملت های آسیا انجام 
بدهد؟ اگر نتیجه هم بگیرد آیا تاثیر مثبتی روی فوتبال 
ایران خواهد گذاشت؟ چون فوتبال ایران در سال های 
اخیر رشد و پیشرفتی نداشته و فقط سال به سال از سایر 
تیم های آسیایی عقب می افتد. این مشکلات در فوتبال ما 

بوده، هست و خواهد بود. 

حمید درخشان معتقد است با باخت سپاهان 
و به حداقل رسیدن فاصله، بخت قهرمانی سه تیم 
مدعی قهرمانی به گونه ای تقریبا با یکدیگر برابر شده 
و عملکرد بهتر در پنج بازی باقیمانده سند قهرمانی 

آن تیم را امضا خواهد کرد. 
ملوان  مقابل  پرسپولیس  برد  از    

گفت وگوی خودمان را شروع کنیم. 
 بازی تا قبل از رسیدن پرسپولیس به گل 
شرایط فنی خوبی نداشت و همه چیز در سطح 
پایین و نرمال قرار داشت، اما در یک فعل و انفعال 
پرسپولیس به گل رسید که دانیال پاس خوبی به 
ترابی داد تا این بازیکن گل اول تیمش را به ثمر 
برساند و پس از آن پرسپولیس به گل دوم خود 
هم دست یافت تا با دو گل برتری به رختکن برود. 

  شرایط فنی دو تیم در نیمه دوم را چگونه 
ارزیابی کردید؟

ملوان در نیمه دوم هجومی تر آمد و پرسپولیس 
هم به واسطه دو گل برتری که داشت راحت تر و 
با شهامت بیشتر کار کرد و به گل سوم نیز دست 
یافت تا حاشیه امنیت خوبی پیدا کند. پس از آن 
پرسپولیس برای کنترل بازی و تسلط بیشتر بر 
توپ و میدان کار کرد. ملوان حریف پرسپولیس هم 
تیم جوانی بود که حمله می کرد اما در این فاز خیلی 

برنامه نداشت. 
  در رابطه با شکست سپاهان و به حداقل 
رسیدن فاصله امتیازی اش با پرسپولیس و 

استقلال چه صحبتی دارید؟
وقتی پرسپولیس و استقلال برنده شدند 
آن حاشیه امنیت را از تیم بالای سر خودشان 
گرفتند در این بین خمس هم با پشتوانه هواداران و 
تفکراتش موفق شد برد خوبی را کسب کند. حضور 
هواداران پرشمار تراکتور واقعا شرایط خیلی سختی 
را برای سپاهان به وجود آورد و نقش مهمی در 
پیروزی تیم تراکتور ایفا کرد چیزی که احتمالش 
می رفت و پیش از بازی نیز پیش بینی هایی در 
این رابطه انجام شده بود. در هر حال حالا فاصله 
به حداقل رسیده و تیمی که در پنج بازی باقیمانده 
بهتر کار کند قطعاً قهرمان خواهد شد که طبعاً من 
به عنوان یک پرسپولیسی امیدوارم عنوان قهرمانی 

به پرسپولیس برسد. 
  در رابطه با شرایط بدنی بازیکنان 
پرسپولیس مقابل ملوان مشکلی را احساس 

نکردید؟
به هر حال در نیمه دوم و از دقیقه ۷۰ به بعد 
بازیکنان تیم با افت بدنی مواجه شدند. موضوعی که 
فکر می کنم اشکال به نوع بدنسازی تیم بازمی گردد. 
در واقع دیدیم که تیم ما به لحاظ فیزیکی و تنفسی 
به مشکل خورده است که امیدوارم در بازی های 

بعدی این مشکل تکرار نشود. 
  در مقابل مس کرمان در خانه این تیم 
چه شرایطی را برای سرخ پوشان پیش بینی 

می کنید؟
در هر حال پرسپولیس نباید بازی را واگذار کند. 
در شرایط عادی پرسپولیس بازنده نخواهد بود 
مگر اینکه آن روز به نوعی روز پرسپولیس نباشد 
و اتفاقات خاصی رقم بخورد اما در هر صورت 
پرسپولیس باید برنده شود تا یک گام دیگر خودش 

را به هدفی که دارد نزدیکتر سازد. 
  در رابطه با بازی پرسپولیس مقابل 

گل گهر در جام حذفی چه توضیحی دارید؟
گل گهر تیم خوبی است اما پرسپولیس می تواند 
از سد این تیم در جام حذفی بگذرد و به نیمه 

نهایی برسد. 
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ورود سازمان بازرسی به یک پرونده دیگر پرسپولیس

زهرا قنبری کاپیتان تیم ملی فوتبال زنان:

  فکر می کردند 
با اختلاف زیاد می بازیم

سازمان بازرسی کل کشــور در اواخر سال گذشته نامه ای به 
باشگاه پرسپولیس ارسال کرده بود. این نامه بندهای مختلفی 
داشت که هر بند آن ابهاماتی داشــت که مدیران فعلی باشگاه 
پرســپولیس باید پاسخگوی آن می شــدند. مدیرعامل فعلی و 
برخی از مسئولان باشگاه پرسپولیس باید تا اواخر بهمن ماه سال 
گذشته پاسخگوی ابهامات و ایرادتی که سازمان بازرسی پس از 
بررسی ها به آن رسیده بود می شدند. یکی از این بندها مربوط به 
معاون حقوقی باشگاه پرسپولیس است. حسین دوام که در زمان 
مدیرعاملی رضا درویش به عنوان معاون حقوقی پرســپولیس 
مشغول به کار شــده، فردی است که باشــگاه پرسپولیس باید 
تا آخر بهمن ماه ســال گذشــته پاســخگوی فعالیت او در این 
باشگاه می شد. سازمان بازرسی کل کشور در این باره به باشگاه 

پرسپولیس نوشت: »آقای حســین دوام با ابلاغ جنابعالی )رضا 
درویش( به عنوان سرپرست معاونت حقوقی شرکت پرسپولیس 
مشغول به کار گردیده و مطابق قرارداد مالی منعقده از تاریخ ۲۱ 
بهمن سال ۱۴۰۰ تا 3۰ آذرماه ۱۴۰۱ در مجموع مبلغی بالغ بر 
۱3۲ میلیون تومان بابت حقوق و دستمزد و مبلغی هم به عنوان 
پاداش دریافت کرده است.« ازمان بازرسی کل کشور به این مورد 
ایراد وارد دانسته که دوام وکیل پایه یک دادگستری است و به 
موجب ماده ۸۰ آیین نامه اجرایی لایحه قانونی استقلال کانون 
وکلای دادگستری در صورت اشتغال همزمان در دستگاه های 
اجرایی موضوع ماده 5 قانون مدیریت خدمات کشوری به طور 
رسمی، پیمانی و قراردادی بایستی پروانه وکالت خود را نهایتا تا 
۱۰ روز پس از اشتغال به کانون تودیع و یا از شغل وکالت انصراف 

دهد که این مورد از سوی معاون حقوقی فعلی پرسپولیس انجام 
نشــده بود )تا زمان ارسال این نامه به باشــگاه پرسپولیس این 
رویه ادامه داشت( و این موضوع از سوی باشگاه پرسپولیس هم 
مورد توجه قرار نگرفته است. در نامه سازمان بازرسی به باشگاه 
پرسپولیس آمده که با توجه به توضیحات فوق، اشتغال همزمان 
نامبرده از مصادیق تبصره )۴( ماده واحــده قانون منع تصدی 
بیش از یک شــغل دولتی اســت و این اقدام از مصادیق تبصره 
)6( قانون مار الذکر اســت. به گزارش فارس حــالا باید دید که 
باشگاه پرســپولیس که قانوناً تا اواخر به همن سال گذشته باید 
پاسخگوی ابهامات مطرح شــده می بود آیا پاسخ قانع کننده ای 
برای نمایندگان سازمان بازرسی کل کشور در این خصوص ارائه 

داده یا اینکه شرایط به گونه دیگری پیش رفته است. 


